
    

1 

  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
Datum: 19.04.2018 

Naš znak: 03201-0025/2014-2018-10 

 

ZAPISNIK 

 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne, 19.04.2018, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Galin Franc, Osolnik Košar Barbara, Krznar Meta, Ugovšek Jože, Letonja Peter, Tevž Franc, Štorgelj 

Darko. 

 

Opravičeno odsotni: Suhoveršnik Milan, Petek Klemen, Purnat Jure. 

 

Odstotni: Mlinar Jože. 

 

Ostali prisotni:  

župan Ogradi Stanko, predstavnica podjetja Razvojni center PLANIRANJE, Povalej Irena, direktor 

podjetja PUP Saubermacher, Herodež Janez, direktor Komunale d.o.o. Gornji Grad, Purnat Zdenko, 

računovodkinja Komunale d.o.o. Gornji Grad, Rihter Mojca,  predsednica Nadzornega odbora občine 

Vodušek Irena, direktorica občinske uprave Rihter Jožica, sodelavka Urada za okolje in prostor SAŠA 

regije, Poličnik Lucija in sodelavca občinske uprave Purnat Blaž in Stradovnik Katja. 

 

Predstavnik medijev: Savinjske novice Sem Štefka. 

 

Sejo je vodil župan Ogradi Stanko, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je 

pisala Stradovnik Katja. 

 

Za 24. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje OS z dne 22. marec 2018 

4. Odlok o pokopališkem redu v Občini Gornji Grad – II. obravnava 

5. Poročilo o izvajanju GJS zbiranja in odvoza odpadkov za leto 2017 v Občini Gornji Grad 

6. Odlok o občinskem prostorskem načrtu Občine Gornji Grad–skrajšani postopek 

7. Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornji Grad za leto 2017 – II. obravnava 

8. Letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad za leto 2017 

9. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo 

10. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalne odpadne vode 

11. Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad za leto 2018 

12. Izvedbeni načrt vzdrževanja občinskih cest v Občini Gornji Grad v letu 2018 

13. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

14. Razno  
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K točki 1) 

Župan Ogradi Stanko je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 6 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Petek Klemen, Suhoveršnik Milan in Purnat Jure so se opravičili. Osolnik Košar Barbara se 

pridruži tekom seje. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Prisotnim je župan predstavil dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad in 

povedal, da bo 6. točka dnevnega reda Odlok o prostorskem načrtu Občine Gornji Grad obravnavana 

po skrajšanem postopku, s čimer se je strinjalo vseh 6 svetnikov. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 25. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 6 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predloženi zapisnik 24. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 24. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 6 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 6 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Stradovnik Katja je povedala, da je bil Odlok o pokopališkem redu v Občini Gornji Grad pred 

obravnavo na seji občinskega sveta poslan v pregled Inštitutu za javno zasebno partnerstvo - Zavodu 

Turjak, ki na odlok ni imel nobene pripombe ter, da besedilo odloka za II. obravnavo vključuje vse 

pripombe, pobude, spremembe in popravke iz I. obravnave.  

V nadaljevanju je predstavila glavne spremembe odloka v II. obravnavi: 

- v skladu z nomotehniko je bilo zaradi spremembe Zakona o lokalni samoupravi potrebno ažurirati 

pravno podlago odloka 

-  v petem odstavku osmega člena odloka, je bilo potrebno pri pogrebnem sprevodu upoštevati vrstni 

red nošenja zastav v skladu z Zakonom o grbu, zastavi in himni Republike Slovenije ter o slovenski 

narodni zastavi, ki narekuje da mora biti slovenska zastava na čelu sprevoda. Spremenjeno besedilo 

petega odstavka, osmega člena odloka se po novem glasi:  

»(5) Pogrebna slovesnost se odvija na krajevno običajen način. V primeru pogreba z verskim obredom 

se praviloma prvo opravi verski obred. V tem primeru udeleženci umrlega v pogrebnem sprevodu 

pospremijo od mrtvaškega odra v cerkev. Po končanem verskem obredu se pogrebni sprevod do groba 

razvrsti tako, da je na čelu slovenska zastava z žalnim trakom, sledijo zastavonoše drugih zastav in 

praporov, godba, pevci in ostali pripadniki stanovskih organizacij (če so prisotni), nosilci verskih 

simbolov, nato nosilci vencev, nosilci javnih odlikovanj in drugih priznanj ter duhovnik s spremstvom. 

Za krsto oz. žaro sledijo sorodniki in nato vsi drugi udeleženci pogreba.« 
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- v 39. členu odloka se namesto navedbe konkretnega zakona zapiše »na podlagi vsakokratnega 

zakona, ki ureja pogrebno in pokopališko dejavnost«, nomotehnika pisanja aktov svetuje izogib 

sklicevanju na točno določen zakon. 
- 40. člen se na podlagi prejetih opozori s strani g. Brezovnika, gosta na seji prve obravnave odloka, da 

je treba v odlok vključiti konkretne kazenske določbe po novem glasi:  
»(1) Z denarno kaznijo 150 EUR se kaznuje posameznik, ki krši določila 23. člena (prepovedi) in 

posameznik, ki ravna v nasprotju z določbami 33. člena (posegi v prostor na pokopališču) tega odloka. 
(2) Z denarno kaznijo 300 EUR se kaznuje samostojni podjetnik posameznik in posameznik, ki 

samostojno opravlja dejavnost ter pravna oseba in odgovorna oseba pravne osebe, kadar ravna v 

nasprotju z določbami 23. člena (prepovedi) in 33. člena (posegi na pokopališču) tega odloka.« 

 

Na koncu je povedala še, da sprejem Odloka o pokopališkem redu nima finančnih posledic na 

proračun, bodo pa finančne posledice sledile pri sprejemu aktov, ki se navezujejo na odlok (Odlok o 

podelitvi koncesije za 24- urno dežurno službo,…), vendar bodo finančne posledice vsakega 

posameznega akta predstavljene pri obravnavi na seji. 

 

Seji se je pridružila Osolnik Košar Barbara. Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 7. svetnikov. 

 

Župan je dodal par besed glede pokopališke in pogrebne dejavnosti v občini, povedal je, da je odlok 

dovolj široko zastavljen, da bo mogoče določene stvari izvajati na tak način, kot je bilo to urejeno do 

sedaj. Povedal je, da se za 24-urno dežurno službo predvideva podelitev posebne pravice, kar pomeni, 

da bi izbrali več koncesionarjev, kar zakonodaja tudi omogoča. Koncesijski akt se bo sprejel kot 

samostojni akt na eni izmed naslednjih sej. Razpis za podelitev koncesije za izvedbo 24- urne dežurne 

službe bo pripravljalo zunanje podjetje.  

Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem na katerega je dobil odgovor takoj vključil Tevž 

Franc. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o pokopališkem redu v Občini Gornji Grad v 

II. obravnavi . 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 5) 

Herodež Janez je predstavil poročilo o izvajanju GJS zbiranja in odvoza odpadkov za leto 2017. 

Povedal je, da je bila septembra 2017 podpisana koncesijska pogodba za pet občin Zgornje Savinjske 

doline za predelavo in odlaganje odpadkov. S podpisom koncesije so se zavezali tudi k izgradnji 

šotora v Zbirnem centru Podhom, investicija je bila zaključena konec leta 2017. Logistika zbiranja in 

odvoza mešanih odpadkov je bila na 14 dni, vozili so jih v Celje. Embalažo so odvažali enkrat 

mesečno. Kosovne odpadke so odvažali preko naročilnice, nevarne odpadke pa enkrat letno in sicer 6. 

septembra. Poudaril je, da se količine mešanih odpadkov zmanjšujejo, opazno pa je rahlo naraščanje 

bioloških odpadkov, ki so primerni za kompostiranje. V glavnini je raven ločeno zbranih odpadkov 

dobra. Glede cene odpadkov je povedal, da se je s 1.10. na račun investicije v Zbirnem centru Podhom 

malenkost spremenila cena odpadkov. Na koncu je predstavil še izkaz poslovnega izida podjetja za 

vseh pet občin Zgornje Savinjske doline v katerih opravljajo dejavnost. 

 

Seji se je pridružila predsednica Nadzornega odbora Vodušek Irena. 

Župan je predal besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo Galinu Francu, ki je povedal, da se je 

odbor s poročilom seznanil na seji in da odborniki nanj niso imeli nobene pripombe. 
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Župan je odprl razpravo v katero se je z vprašanjem takoj vključil Tevž Franc, ki je vprašal kakšni so 

bili stroški izgradnje šotora v Zbirnem centru Podhom ter, če je zgrajeni šotor dovolj proti vetrn, da ga 

veter nebi poškodoval. 

 

Herodež Janez je odgovoril, da so stroški investicije znašali okoli 40.000€, šotor naj bi bil ustrezen 

tudi glede na vremenske pojave, sicer so imeli pripetljaj za pa katerega sumijo, da ni posledica vetra. 

 

Občinski svet se je seznanil s Poročilom o izvajanju GJS zbiranja in odvoza odpadkov za leto 

2017 v Občini Gornji Grad. 

 

K točki 6) 

Župan je uvodoma povedal, da se po 12 letih končuje postopek sprejema Odloka o občinskem 

prostorskem načrtu Občine Gornji Grad za katerega je bilo potrebno veliko dela in usklajevanja. 

Zadnji dve leti pa je bilo ključno urejanje poplavnih območij in pridobivanje soglasij posameznih 

ministrstev. V nadaljevanju je besedo predal Povalej Ireni predstavnici podjetja Razvojni center 

Planiranje, ki so bili pripravljavci in načrtovalni prostorskega akta od leta 2014.  

 

Povalej Irena je najprej predstavila proces priprave prostorskega akta, ki se je začel že leta 2006. 

Poudarila je, da je bilo tekom priprave veliko usklajevanj in odrekanj s strani občinskih razvojnih 

pobud. Občinski prostorski načrt (v nadaljevanju OPN) je temeljni prostorski akt občine, zakonska 

podlaga zanj je Zakon o prostorskem načrtovanju. OPN sestavljata strateški del (dolgoročna vizija 

prostorskega razvoja občine) in izvedbeni del, ki pa je po svoji vsebini že podlaga za izdajo konkretnih 

gradbenih dovoljenj. Strateški del OPN določa izhodišča in cilje ter zasnovo prostorskega razvoja 

občine, usmeritve za razvoj poselitve in usmeritve za razvoj v krajini, za celovito prenovo, za 

določitev namenske rabe zemljišč in prostorskih izvedbenih pogojev ter zasnovo gospodarske javne 

infrastrukture. Izvedbeni del OPN pa določa območja namenske rabe prostora, prostorske izvedbene 

pogoje in območja, za katera bo občina pripravila občinski podrobni prostorski načrt. Namenska raba 

prostora izhaja iz do sedaj veljavnega prostorskega načrta z nekaj spremembami, dodana so ji namreč 

območja pobud, ki so bile skozi postopek sprejema akta potrjene in umeščene v odlok. Enote urejanja 

prostora se določajo za celotno območje občine, večinoma sovpadajo z naselji, za vsako enoto so 

določeni način urejanja, namenska raba in prostorski izvedbeni pogoji. Priloga odloka je preglednica 

enot urejanja prostora. Dodatni segment ki ga je potrebno upoštevati pri izdaji gradbenih dovoljenj so 

varstveni režimi. Za konec je spregovorila še o namenskih rabah in spremembah namenske rabe. 

Območja stavnih zemljišč se po bilanci površin OPN povečajo za 0,1%. Na območju Gornjega Grada 

je nekaj stavbnih zemljišč prešlo nazaj v kmetijsko rabo, povedala je da kompleksnih posegov ni bilo. 

Tudi v Bočni je nekaj širitev v osrednjem delu proti območju šole. V Novi Štifti so manjše zapolnitve 

eden večjih posegov so vetrne elektrarne na Černivcu in turistično rekreacijski center Repene. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se z vprašanji takoj vključili Tevž Franc, Galin Fran in Osolnik 

Košar Barbara. 

 

Tevža Franca je zanimalo, če je na kartah viden prikaz poplavnih območij. 

Povalej Irena je odgovorila, da poplavna območja na teh kartah niso vidna, vsekakor pa ni bilo širitev 

na poplavna območja. 

 

Galin Franc je vprašal koliko je pobud s strani posameznikov, ki niso vključene v OPN. 
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Poličnik Lucija je odgovorila, da so pobude v večini odobrene in upoštevane v OPN, odstotek ali dva 

vseh prejetih pobud je ostalo nerešenih, nekateri pobudniki so v tem času že našli nadomestno rešitev.   

Letonja Peter je poudaril, da je po 12 letih sprejema OPN potrebno omogočiti ljudem, da lahko 

začnejo z delom v nadaljnji fazi pa se bodo s spremembami reševale še posamezne zadeve. 

 

Osolnik Košar Barbara je vprašala kakšen mora biti obseg spremembe, da se gre v spreminjanje OPN. 

Poličnik Lucija je odgovorila, da se bo to pokazalo s prakso, verjetno se bo počakalo, da se nabere 

nekaj pobud. Vendar v spremembe OPN-ja se bo šlo samo v tistem delu, ki se jih tičejo, nič več se ne 

bo šlo v spremembo celotnega OPN-ja. 

 

Župan je povedal, da je bila na podlagi 75. členom in 85. člena Poslovnika Občine Gornji Grad 

(Uradno glasilo slovenskih občin 8/16) predlagan sprejem odloka po skrajšanem postopku. V 

nadaljevanju je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o Občinskem  prostorskem načrtu Občine 

Gornji Grad v prvi obravnavi. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s  7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

Župan je odprl razpravo v drugi obravnavi odloka h kateri se ni priglasil nihče, zato je podal na 

glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o Občinskem  prostorskem načrtu Občine 

Gornji Grad v drugi obravnavi. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s  7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Župan je uvodoma povedal, da bo v mesecu maju Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Gornji Grad za leto 2017 pogledal tudi Nadzorni odbor in podal svoje končno poročilo, zakonodaja 

namreč omogoča sprejetje Odloka o zaključnem računu tudi brez končnega poročila Nadzornega 

odbora. V nadaljevanju je predal besedo Purnatu Blažu, ki je povedal, da naknadnih sprememb po prvi 

obravnavi odloka ni bilo. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priglasil nihče. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o Občinskem  zaključnem računu proračuna 

Občine Gornji Grad za leto 2017 v II. obravnavi. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s  7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 8) 

Purnat Zdenko je povedal, da so pripravili Letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad za 

leto 2017, odgovore na finančna vprašanja bo podala Rihter Mojca, računovodkinja.  

Povedal je, da bo so leto zaključili s pozitivnim rezultatom in z enim zaposlenim manj, predstavil je 

vse investicije ki so jih izvedli v letu 2017. Večina zastavljenih investicij je bilo realiziranih, tiste, ki 

jih niso mogli izvesti pa so v planu za leto 2018. Vsebinski in finančni del poročila je podrobno 

obravnaval tudi Nadzorni odbor Komunale, ki ni ugotovil nobenih nepravilnosti.  

 

Galin Franc je povedal, da je Odbor za gospodarstvo obravnaval Letno poročilo poslovanja Komunale 

in ga predlagajo občinskemu svetu v sprejem. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priglasil nihče. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

1.Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Letno poročilo poslovanja Komunale d.o.o. Gornji 

Grad za leto 2017 v obliki in vsebini kot je predloženo. 

 

2. Ostanek čistega dobička Komunale d.o.o. Gornji Grad za leto 2017 v višini 129,00 EUR ostane 

nerazporejen. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 9)  

Rihter Mojca računovodkinja Komunale d.o.o. je predstavila Elaborat o oblikovanju cene izvajanja 

storitev obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo.  Predračunska cena vodarine za leto 2018 znaša 

0,6286 EUR/m3 vode. Oblikovana je na podlagi načrtovane količine prodane pitne vode in 

načrtovanih stroškov za leto 2018. Ker je bila v letu 2017 potrjena cena višja od obračunske za 0,0695 

EUR/m3, se predračunska cena za leto 2018 korigira in znaša 0,5591 EUR/m3. 

 

Galin Franc je povedal, da Odbor za gospodarstvo potrjuje Elaborat in ga predlaga Občinskemu svetu 

v sprejem. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem na katerega je dobil odgovor takoj vključil Tevž 

Franc. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanje storitev 

obvezne javne službe oskrbe s pitno vodo. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno vodarine v višini 0,5591€/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno omrežnine za vodovod za premer vodomera 

DN 20(1/2˝, 3/4˝) v višini 3,1850 EUR/mesec. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 10)  

Rihter Mojca računovodkinja Komunale d.o.o. je predstavila Elaborat o oblikovanju cene izvajanja 

storitev obvezne javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. Povedala je, da je bila v 

letu 2017 za gospodarsko javno službo odvajanje komunalne odpadne vode potrjena cena nižja od 

obračunske cene za 0,0378 EUR/m3, zato se predračunska cena za leto 2018 korigira in znaša 0,3077 

EUR/m3. Predlagana višina subvencije omrežnine za izvajanje storitev javne službe odvajanje 

komunalne vode pa za leto 2018 znaša 62,09 % za gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. Korigira 

se tudi cena storitev javne službe čiščenja komunalne odpadne vode in za leto 2018 znaša 0,6172 

EUR/m3, medtem ko je višina subvencije iz proračuna za omrežnino za izvajanje storitev obvezne 

javne službe čiščenja komunalne odpadne vode za gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti 42,52 %. 

 

Galin Franc je povedal, da Odbor za gospodarstvo predlaga Občinskemu svetu sprejem Elaborata v 

predstavljeni obliki. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se je z vprašanjem na katerega je dobila odgovor takoj vključila 

Osolnik Košar Barbara. 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cene izvajanje storitev 

obvezne javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe odvajanja 

komunalne vode v višini 0,3077 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira omrežnina 

za izvajanje storitev javne službe odvajanja komunalne odpadne vode v višini 62,09% za 

gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe čiščenja komunalne 

odpadne vode v višini 0,6172 €/m3. 

 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se iz proračuna subvencionira omrežnina 

za izvajanje storitev obvezne javne službe čiščenja komunalne odpadne vode v višini 42,52% za 

gospodinjstva in nepridobitne dejavnosti. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti 

 

K točki 11)  

Purnat Zdenko je predstavil Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad, povedal je, da je letni 

plan narejen podobno kot pretekla leta. Na področju vodovoda v letu 2018 nimajo večjih načrtov, 

manjše sanacije ograj bodo pri vodnih zajetjih, namestili bodo table za varstvena območja, zamenjali 

bomo nekaj litoželeznih jaškov. Na področju čiščenja odpadne vode sicer ne planirajo posebnih 

investicij, vendar se je s pridobitvijo okoljevarstvenega dovoljenja za zaprto odlagališče Podhom, 

pojavila nova problematika za katero je predpisan obsežen monitoring. Rastlinska čistilna naprava na 

odlagališču namreč vode ne očisti dovolj, v njej je še vedno veliko dušika, zato imajo v planu pilotno 

čistilno napravo. Glede ostalih del je povedal, da imajo v parku med Pizzerijo 902 in Katedralo namen 
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obrezati lipe in sanirati lesena tla v paviljonu. Želijo si urediti vstopno točko kraja v Spodnjem trgu pri 

lipi. Ravno tako je veliko potreb po ureditvi ekoloških otokov na ravni celotne občine. Na področju 

upravljanja pokopališč in mrliških vežic imajo namen kupiti radiatorje za vežice. Na stanovanjskem 

področju ni posebnih planov, reševali bodo sprotne zadeve, izpostavil je potrebo po sanaciji spodnjega 

dela zahodne fasade Zdravstvenega doma v Gornjem Gradu. Zamenjati bodo morali vozilo za moštvo, 

ki je res že dotrajano. Tudi dodaten nakladač bi jim koristil, vendar bo glede na finance to dolgoročen 

plan. Za konec je tako kot pretekla leta zopet izpostavil možnost dokapitalizacije podjetja, saj bi le na 

ta način podjetje lahko posodobili in postali konkurenčni tudi za širši trg. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se z vprašanjema takoj vključila Štorgelj Darko in Osolnik Košar 

Barbara. 

 

Štorgelj Darko je vprašal zakaj se pri paviljonu ne zamenjajo tla v celoti, saj so že zelo dotrajana in bi 

bilo dobro, da se zadeve celovito sanirajo. 

Purnat Zdenko se je strinjal, da bi bila dobrodošla celovita obnova paviljona, vendar je seznam potreb 

in želja na območju občine velik.  

 

Osolnik Košar Barbara je vprašala kako je z namestitvijo košev na Černivcu, pobudo za namestitev 

košev je že podala na eni izmed preteklih sej. 

Punat Zdenko se je strinjal z njeno pobudo, dodal pa je, da bo v prihodnje potrebno razmišljati tudi o 

ureditvi Černivca, saj je tudi to vstopna točka v kraj. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Letni plan poslovanja Komunale d.o.o. Gornji Grad 

za leto 2018 v obliki in vsebini kot je predložen. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti 

 

K točki 12)  

Purnat Zdenko je povedal, da je stanje na terenu pri cestah težko planirati, zaradi lanskega vetroloma 

so določene ceste na račun spravila lesa zelo obremenjene. Trenutni izvedbeni program je narejen 

tako, da je na vsaki postavki nekaj in da se bo lahko nemoteno šlo v izvedbo. 

V Novi Štifti sta predvideni dve večji investiciji in sicer asfaltiranje ceste Zlato Polje-Slapnik ter 

sanacija odvodnjavanja na senčni strani ceste v Novi Štifti, iz projekta sanacija plazu Matjaževega in 

Drečkega plazu. 

 

Galin Franc je povedal, da je Odbor za gospodarstvo obravnaval tudi Izvedbeni program vzdrževanja 

občinskih cest. Odborniki so bili seznanjeni z vsemi potrebami, ki jih je ogromno in glede na 

razpoložljiva sredstva je program zastavljen tako, da bo šlo v večjem delu za reševanje nujnih ukrepov 

tako rekoč »krpanje« lukenj. 

  

Župan je odprl razpravo h kateri se je s pripombo takoj vključil Tevž Franc.  

 

Tevž Franc je pripomnil, da je potrebno takoj pristopiti h krpanju udarnih jam na makadamskih cestah. 

Purnat Zdenko je povedal, da je sanacija udarnih jam makadamskih cest predvidena, vendar zaradi 

časovne stiske še ni bila realizirana.  
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Izvedbeni program vzdrževanja občinskih cest v 

Občini Gornji Grad za leto 2018 v obliki in vsebini kot je predložen. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti 

 

K točki 13)  

Tevž Franc je vprašal kdaj bo javna razsvetljava na relaciji »Šutna« in pa javna razsvetljava od 

gostilne Fricelj do Mlinarjeve žage, saj je slednja relacija popularna za sprehajalce. 

 

Župan je odgovoril, da se v času izgradnje pločnika in javne razsvetljave na Kropi ena od lastnic na  

relaciji Mlinarjeva žaga in gostilna Fricelj ni strinjala z izgradnjo pločnika in javne razsvetljave zato se 

je zadeva na tej točki končala. Glede razsvetljave na relaciji Šutna pa je bilo rečeno, da se bo javna 

razsvetljava zgradila vzporedno z električnim vodom, ko bodo stvari aktualne, tudi na območju 

Gornjega Grada je kar nekaj območij brez javne razsvetljave. 

 

K točki 14)  

Tevž Franc je povedal, da ima namen sanirati mlekarno v Otoku, saj je njegova last, zato želi, da se 

ekološki otok umakne na ustreznejšo lokacijo. 

 

Župan je povedal, da sta do konca mandata predvideni še dve seji občinskega sveta in da je v pripravi 

proračun za leto 2019, ki bo obravnavan na eni od naslednjih sej. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob  21:03 uri. 

 

Zapisala:        Župan: 

STRADOVNIK Katja, l. r.      OGRADI Stanko, l. r. 

 


